
   

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN IN GEVOLGE ARTIKEL 39 RvO 

Mini Meerlanden & Diftar 
 

Aan:  Het college van B&W / Burgemeester 

Onderwerp:  Nieuw Afvalbeleid 

Datum: 25 november 2023 

 

Aanleiding  
 

De gemeente Noordwijk is via een raadsbesluit enige jaren geleden een nieuwe weg 

ingeslagen om het afvalstoffenbeleid aan te pakken en te harmoniseren. Vanaf 2020 

zijn we daarover, op verschillende manieren, in het gesprek met de betreffende 

portefeuillehouders. 

In de gekozen route is groeiende onvrede ontstaat bij inwoners die zich met name 

ophaalschema’s van afval groeiende richten en de wijze van inzamelen van het 

plastic afval. “Geef het een kans” vanuit de gemeente is deels begrijpelijk en terecht 

maar biedt geen oplossing in de onvrede.  

Verspreid door de gemeente voelen inwoners zich een Mini Meerlanden depot 

worden. Er worden weer tegels in de tuinen erbij gelegd (na eruit te zijn gewipt) om 

afvalopslag te creëren of plastic afvalzakken overdekt van (on)gedierten weg te 

houden. De reden is divers en simpel, het lage fruit is dat de ophaalschema’s niet 

aansluiten aan bij afvalproductie van vele huishoudens. Voor containers en de 

plastic zakken en laatste het meest urgent. Een aanpassing is al opgepikt door het 

college om voor luiers een aanpassing te creëren.   

(Iig) In buurgemeente Hillegom melde de Weekendkrant van 14 september  dat er 

een hardnekkig probleem is en blijft  mbt de lanterpaalzakken. Het rammelt 

schijnbaar aan alle kanten en bestuur maant de inwoners ook beter mee te werken. 

Die situatie/escalatie moeten we in Noordwijk voorblijven en wat METLEF betreft 

vanuit het bestuur snel en afdoende het probleem oplossen. 

 



   
 

De Noordwijkse vuilcontainers zijn (deels) voorzien van transponders op huisadres 

e/o naam van de inwoner. Daarmee kun je nu ‘tellen’ hoeveel keren containers 

worden geleegd. Op die manier creëer je gebruikersdata. Zodra je op de 

ophaalauto’s de containerarm voorziet van een wegingsfunctie, zou je naast het 

aantal keren legen ook het aantal kilo’s ; rest, groen en papier het administreren. En 

met die extra data kun je daarna eenvoudig ook een prijskaartje aan het afval 

hangen en dat direct doorbereken aan de inwoner.       

Vragen 
 

1. Waarom heeft het college/portefeuillehouders geen breder onderzoek gedaan 

om beter inzicht te krijgen in de optimale ophaalfrequenties en methoden? (In de 

aanloop tot het huidige (gewijzigde) afval ophaalschema en containers/zakken is 

zonder breed overleg ingevoerd. Slechts 32 vd 45.000 inwoners inwoners gaven 

mening en communicatie op het participatie platform) 

 

2. Bent u bereid op korte termijn aan de groeiende bezwaren tegemoet te komen 

en een voorstel te maken tot aanpassing van het huidige ophaalschema en wijze 

(zakken in container ipv palen)? Indien nee, waarom niet? 

 

3. Kunt u voor de inwoners duidelijk beeld schetsen met welke intentie de 

transponders in de vuilcontainers op adres/naam van inwoners zijn 

aangebracht? Graag een verklaring van de intentie gezien vanuit de situatie van 

vandaag en de plannen voor de toekomst? 

 

4. Welke financiële kosten zijn er additioneel gedaan geweest door het aanbrengen 

van de transponders? 

 

 

 

  

 


